
 

 

 aan Gedeputeerde Staten  

 

Vraag 

FZ/alg  

Nummer 

2993 

 

Onderwerp 

Helihaven Spoorlaan Ypenburg 

 

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de 

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat de leden van 

Provinciale Staten A.H.K. van Viegen (PvdD), P.V.F.L. Breibarth (D66) en 

R. van Aelst (SP), d.d.02 december 2014, bij mij de volgende vragen 

hebben ingediend: 

 

 

Toelichting 

 

 

Op 21 november 2014 heeft de provincie Zuid Holland een kennisgeving 

ontwerpbeschikking Luchthavenregeling gepubliceerd
1
. 

Er is een vergunning aangevraagd voor een helihaven aan de Spoorlaan te Ypenburg, 

gemeente Den Haag  ten behoeve van 400 landingen en 400 opstijgingen. Gedeputeerde 

Staten zijn volgens media informatie voornemens de vergunning te verlenen
2
.  

Een eenmotorige helikopter mag – uitgezonderd landingen – tot 350 meter hoogte 

dalen.  

 

 

1. Is er voor de publicatie van de aanvraag voor een luchthavenregeling contact geweest 

met de betrokken gemeentebesturen en vertegenwoordigers van omwonenden? Zo ja, 

hoe is door hen gereageerd op de ingediende aanvraag? 

 

2. Heeft het college kennis genomen van de verklaring in de media (link 

OmroepWest http://www.omroepwest.nl/nieuws/26-11-2014/%E2%80%98geen-

geluidsoverlast-door-komst-helihaven-op-ypenburg%E2%80%99 ) van de 

vertegenwoordiger van Heliplan dat de luchthaven voor maximaal 50 tot 100 vluchten 

per jaar? Hoe verhoudt deze verklaring zich tot een aanvraag voor 800 stijg- en 

landbewegingen per jaar? 

 

3. Kan het college op basis van beide prognoses voor het aantal vliegbewegingen 

aangeven wat de effecten van een helihaven zijn op geluidsoverlast voor 

omwonenden van zowel de helihaven als de aan- en afvoerroutes? Zo nee, waarom 

niet? Zo ja wat zijn deze effecten? 

 

                                                           
1
 http://www.dcmr.nl/binaries/content/assets/bestanden/bekendmakingen/2014/11/heli

plan-21862868_1.pdf 
2
 http://www.ad.nl/ad/nl/1040/Den-Haag/article/detail/3798636/2014/11/26/Helihaven-

op-Ypenburg-nu-echt-dichtbij.dhtml 
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Pagina 2/2 4. Kan het college op basis van beide prognoses voor het aantal vliegbewegingen 

aangeven wat de effecten van een helihaven voor de luchtkwaliteit van omwonenden 

zijn? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn deze effecten? 

 

5. Is het College bereid in verband met de feestdagen en jaarwisseling soepel om te 

gaan met de inzagentermijn en vertraagd ontvangen reacties wel mee te nemen in zijn 

afweging? 

 

 

 

Den Haag,02 december 2014 

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Zuid-Holland, 

 

drs. J. Smit 

 

 

 


